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dels bons que es créiin respongui el Sindicat amb 
els seus bens particulars. Rectifica el doctor Ma- 
rimon, intervé el doctor Avellà, corraborant les 
manifestacions del doctor Marimon i manifes
tant que en primer terme deuen quedar ben 
aillais- els interesos de la Mutual Mèdica. 
Intervé el doctor Sicart, fa resaltar l’enor
me importància que té pel Sindicat la questió del 
Casal del Metge, per èsser una questió econòmica 
importantísima, i lamentant-se que una qiiestió 
que requereix un profund estudi no s’hagi pogut 
estudiar per no haver-se donat compte ni publicat 
la ponència com es de costum en tots els casos. 
Seguidament llegeix unes notes de tot ço actuat 
pel Sindicat referent a Casal del Metge, per 
deduir-ne. l’important de l’assumpte i demostrar 
les diverses orientàcions que ha seguii el Sindi- 
cat no "ben orientades segons els seu criteri. Re- 
sumeix considérant que de moment no es neces
sari l’augment de l’emprestit i que. deu deixar-se 
pendent l’acord conforme està fins no’s presenti 
una ponència tecnicament estudiada i donant el 
temps suficient per a que pugui mesurar-se de- 
gudament, i considérant que l’operació econòmi
ca que’s realitzi no comprometí absolutament ni 
pugui comprometrer mai els bens del Sindicat, 
de la mateixa forma que el Sindicat i Mutual per 
tenir distinta personalitat jurídica tenent absolu
ta independència econòmica. Intervé la presidèn- 
cia per fer algunes aclaracions. Rectifica el doctor 
Taxonera, fa resaltar que les dades de. la po
nència han sigut consultades a persones compé
tents, i que la ponència considera que no pot pre- 
sentar-se el projecte definitili sense abans haver 
procedit a la suscripció inicial ja que resultaría 
inútil tot projecte si la suscripció no respongués i 
insisteix en la necesitat de que per major garantia 
deu respondren el Sindicat amb els seus cabals pe
rò mai la Mutual Mèdica que queda sempre isolada 
d’aquest projecte. Fa remarcar que la ponència 
actual no es altre cosa que un avant projecte per 
a poguer procedir a la suscripció i una volta co- 
negut el résultat d’aquesta procedir al projecte 
definitili fet i discutit amb totes les garanties i 
que a dit objecte una volta concedida l’autoritza- 
ció que’s sollicita de l’Assemblea, deuria procedir- 
se al nomenament d’una comissió per a arribar 
a la suscripció provisional i al projecte dèfinitiu 
en son cas.

Intervé el doctor Esquerra, manifestant que 
en primer terme convé fer una intensa propagan
da per crear un estât d’opinió, aportant-hi tots 
els oompanys el seu esforç desinteresat, proce- 
dint després a la suscripció i al projecte de con- 
formitat amb el manifestai pel doctor Taxonera.

Intervé el doctor Garcia-Tornel, fent resaltar 
els perills de la edificado de nova planta i consi-

derant es millor la compra d’un edifici ja edificai.
El doctor Plà creu que primordialment deu 

comprobar-se el résultat econòmic de la suscrip
ció o sigili la potencialitat econòmica amb que 
podrà comptar-se i partir d’aquesta base per 
tots els acords d’emprestits, edificació o compra 
d’edifici que avui son a criteri seu absolutament 
innecesaris.

Rectificà el doctor Taxonera, insistint en les 
seves manifestacions.

Intervé el doctor Pujades abundant en l’opi- 
nió del doctor Sicart i fent resaltar l’importàn- 
cia de que el Sindicat ha de procurar que el Ca
sal tingui vida econòmica propia, que es basti a si 
mateix per a garantir-se amb complerta autono
mia econòmica.

Rectifica el doctor Sicart, repetint els seus ar
guments anteriors. Intervé el doctor BusqUet coin- 
cidint amb el criteri dels doctors Marimon, Ave
llà, Sicart, Plà i Pujades.

El doctor Soler, delegai de la Secció Comarcal 
de Berga, concreta i resumeix les discussions de- 
manant que s’acordi:

Primer.—Felicitar a la ponència pel treball rea- 
litzat per èsser el mes concret que s’ha présen
tât.

Segori;—No haver-hi lloc a l’acord proposât pel 
Conseil inspirât per la ponència demanant l’aug- 
ment de l’emprestit.

Tercer.—Que en un termini de sis mesos es 
faci el treball de compulsació o tanteig del résul
tat de la suscripdô.

El doctor Taxonera, ponent, accepta integra- 
ment les proposicions del compay Soler.

Posât a votació s’aprova per unanimitat el pri
mer extrem.

El doctor Soler retira el segon extrem de la 
seva proposició.

Posât a votació el tercer extrem s’aprova per 
unanimitat.

El doctor Soler formula un tercer extrem de la 
seva proposició dient: “Que s’ofereixin tota me
na de garanties inciüs la dels bens del Sindicat” 
Posât a votació aqüest darrer extrem es apro- 
vat per majoria en votació nominal.

Continuant l’ordre del dia es pasa a tractar de 
les proposicions presentades pel Conseil. La pre- 
sidència ordena la lectura de la proposició per 
la creació de segells per certificats.

Intervé el doctor Pere Fusté Biel, indicant que 
la Secció Comarcal 'de Vilanova i Geltru ja ve 
de temps practicant l’esperit de la proposició. 
Intervé el doctor Marti manifestant que la Sec
ció Comarcal de Reus també te establert els se
gells per certificats. S’acorda per unanimitat que 
cada Secció Comarcal obri lliurement respecte 
a l’implantació o no dels esmentats segells per


